
 

 

 
Pingstdagens evangelietext: Joh 7:37-39 
 

 

Jesus pratar om Anden, står det i evangelietexten. Att Anden, Guds heliga Ande, 

skulle komma när Jesus hade blivit förhärligad, alltså när han hade lämnat vår värld 

och gått tillbaka till Fadern, som han kom ifrån. 

 

Jesus säger att Anden ska vara som strömmar av levande vatten, och flyta fram ur 

människans inre. Men inte ur alla människors inre, utan ur deras inre som tror på 

honom, som tror på Jesus Kristus. 

 

Levande vatten, det får mig att tänka på en ren och klar källa i skogen, som porlar 

och strömmar fram, vare sig någon är där och dricker ur den eller inte. 

 

Så tror jag att det är med Anden. Anden porlar och rinner, utan uppehåll, som en 

gåva från Gud till oss människor. 

 

Det vill säga en gåva till dem som tror på Jesus, till dem som tror på vem han är – 

Guds son och världens frälsare. 

 

Men är inte det orättvist, rentav diskriminerande? Varför är inte Anden för alla, 

oavsett vad man tror på? 

 

Nej, det är varken orättvist eller diskriminerande. Det är fritt för vem som helst att 

tro på Jesus. Var och en som tror på honom får fri tillgång till den heliga Anden. 

Och om man inte tror på honom, då tror man väl inte på hans Ande heller? 

 

I en annan bibeltext kallar Jesus Anden för Hjälparen. Och det är just vad Anden är 

– en som hjälper oss att leva som kristna, och att ha gemenskap med Gud. Det är 

faktiskt också så, att det är Anden som gör det möjligt för oss att tro på Jesus. Så 
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källan med levande vatten som är Guds heliga Ande är ett verkligt kretslopp, som 

hjälper oss att tro, så att vi kan få del av Anden, så att vi kan tro, så att vi kan få del 

av Anden... 

 

Dagens budskap är alltså att Guds heliga Ande är till för alla som tror på Jesus 

Kristus, att Anden gör det möjligt för oss att tro, och att Anden är vår Hjälpare, 

som strömmar fram utan att någonsin ta slut. 

 
 
 


